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Motion till Fjugesta IF, Årsmöte 2024 

 

Angående att bli medlemmar i Svenska basketbollförbundet 

I föreningen, och i kommunen, finns det idag endast ett basketlag. Det gör att möjligheterna till 

träningsmatcher, cuper och att träffa andra som utövar samma sport är högst begränsade. För att 

laget ska få fortsätta utvecklas, och för att basketen på sikt ska kunna växa i föreningen och vara en 

sport som fler barn och ungdomar i kommunen vill utöva, anser vi att ett medlemskap i Svenska 

basketbollförbundet är en förutsättning. Medlemskapet möjliggör för laget att vara med på 

arrangerade cuper, ingå i distriktsserier samt ge utbildningar till våra tränare.      

Jag föreslår att föreningen beviljar medlemskap i Svenska basketbollförbundet.  
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